



Uacs

Typennummer 9306,
9307 und 9308

4-Achsiger Tankwagen in Sonderbauart

Der Güterwagen der Type Uacs ist ein Tankwagen bestehend aus 3 Tankkammern mit einem Füllvermögen von je 15,8 m³ (jede Tankkammer mit Dom NW 400). Der 4-Achsige Tankwagen ist optimal für den Transport von staubförmigem Ladegut, wie etwa Zement und Asche, geeignet. Der Auslauf des Transportgutes erfolgt über eine Drosselklappe, NW 100. Zusätzlich ist der Tankwagen mit einer pneumatischen Entleer-Einrichtung ausgestattet.

Technische Daten*

Eigengewicht	24.000 kg
Länge über Puffer	16.380 mm
Laderaum	47.400 mm ³
Wagenhöhe über SO	4.260 mm

Streckenklasse

	A	B	C	
s	40,0	48,0	56,0	**

* Die Zahlen in diesem technischen Datenblatt sind Richtwerte. Leichte Abweichungen sind möglich. Genaue Angaben sind der jeweiligen Wagenanschrift zu entnehmen.

Uacs



Uacs

Type number 9306,
9307 and 9308

Special-construction 4-axle tank wagon

The goods wagon of the type Uacs is a tank wagon comprising 3 tank chambers with a capacity of 15.8 m³ each (each tank chamber with pin NW 400). The 4-axle tank wagon is ideally suited for transporting powdery loaded goods, such as cement and ashes. The loaded goods are discharged by means of a throttle valve, NW 100. Furthermore the tank wagon is equipped with a pneumatic discharge mechanism.

Technical data*

Own weight	24.000 kg
Length over buffers	16.380 mm
Loading space	47.400 mm ³
Vehicle height over top of rail	4.260 mm

Line section class

	A	B	C	
s	40,0	48,0	56,0	**

* The figures in this technical datasheet are guidance values. Minor deviations are possible.
For more detailed information, refer to the respective wagon specifications.